
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2013Z23641 

Vragen van de leden Leenders en Ypma (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het bericht dat een school in 
Zwolle is gesloten vanwege de vondst van asbest (ingezonden 2 december 
2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «school Zwolle dicht om asbest»?1 

Vraag 2
Is er op enig moment iemand van de leerlingen of het personeel in contact 
gekomen met asbestvezels? 

Vraag 3
Welk percentage van de scholen heeft inmiddels een inventarisatie gedaan? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat dit bericht aantoont dat scholen allemaal zo snel 
mogelijk een asbestinventarisatie moeten uitvoeren? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, op welke wijze gaat u hen daartoe aanzetten?

1 http://nos.nl/artikel/580251-school-zwolle-dicht-om-asbest.html
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